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Výbor PS podporil návrh textu Memoranda o rozvoji péce o duševne nemocné v letech 2016 až 
2020, které by podepsalo Ministerstvo zdravotnictví, predstavitelé Zdravotních pojišt oven 
a Psychiatrické spolecnosti a ve kterém je uveden cíl navýšit podíl prostredku zdravotní péce 
pro duševne nemocné ze soucasných 3% na 6% nákladu na zdravotnictví.

Dr. Hollý informoval výbor PS, že Ministerstvo zdravotnictví (MZd) usiluje o vznik dalšího 
Memoranda, které by se melo týkat rozvoje sociálních služeb pro duševne nemocné a které by 
melo podepsat MZd, Ministerstvo práce a sociálních vecí (MPSV) a predstavitelé Asociace kraju. 

Dr. Hollý informoval výbor PS, že konecné schválení Standardu Centra duševního zdraví se 
opozdilo kvuli postoji MPSV, kterí požadují, aby bylo ve Standardu výslovne uvedeno, že zde 
nevzniknou žádná lužka sociální péce. 

Dr. Hollý informoval výbor PS, že na MPSV bude již velmi brzy vypsána první výzva na cerpání 
financních prostredku EU z oblasti Zamestnanost, která by mela umožnit vznik prvních 
5 Center duševního zdraví (CDZ). Finance by mely zajistit vznik CDZ a jeho provoz po dobu 
18 mesícu. Jde o první vlnu vzniku CDZ. V následujících dvou vlnách by melo do roku 2020 
vzniknout dalších 10 a 15 CDZ.

Doc. Anders informoval výbor PS o prípravách sjezdu Psychiatrické spolecnosti v cervnu 2016 ve 
Špindlerove Mlýne. Stále není zcela dorešena smlouva s organizací Guarant Int., která sjezd 
zajišt uje po organizacní stránce. Rozpocet akce je v malém prebytku, proto se hledají zpusoby, 
jak omezit náklady. Odborný program je již témer hotov.

Výbor PS se zabýval otázkou, zda by mela být úcast na sjezdu PS plne hrazena jak clenum 
stávajícího výboru, tak clenum nove zvoleného výboru PS, který svou práci zahájí v kvetnu 
2016. Dohodl se, že definitivní rozhodnutí ponechá až na novém výboru, který již bude vedet, 
kolik clenu starého výboru se stalo cleny výboru nového. 

Dr, Hollý: Prof. Raboch emailem požádal o výmenu clena komise Kuffnerovy ceny, místo 
zemrelého doc. Faltuse navrhnul doc. Pavlovského.

Výbor PS schválil návrh Prof. Rabocha, aby na místo zesnulého doc. Faltuse byl do komise 
Kuffnerovy ceny jmenován doc. Pavlovský. 

Ing. Kamarádová v Guarantu informovala výbor PS, že konference Lécba v psychiatrii by se v roce 
2017 mohla konat v Ceských Budejovicích v hotelu Clarion. 

Dr. Goetz podrobne seznámil cleny výboru PS s prubehem príprav na usporádání svetového 
kongresu IACAPAP (detské a dorostové psychiatrie), který se má uskutecnit v Praze v cervenci
2018. Výbor PS v listopadu schválil návrh, aby byla organizací tohoto kongresu poverena 
spolecnost Guarant Int (GI). Dr. Goetz ovšem výbor PS informoval, že jednání o smlouve s  GI
váznou na neochote této organizace akceptovat pripomínky PS. Smlouvu nabídnutou GI 
zhodnotila najatá právní kancelár jako financne nepruhlednou a pro PS nevýhodnou.
Opakovane byl predložen nevýhodný rozpocet, jak konstatoval i výbor IACAPAP. Ochotu 
organizovat kongres projevila spolecnost  C-IN, která nabídla lepší podmínky a byla ochotnejší 
hledat vzájemne prijatelné kompromisy pri formulaci smlouvy a  podobe rozpoctu.
Výbor PS poveril predsedu Dr. Hollého, aby písemne informoval spolecnost GI, že jí 
navrhovaná smlouva o organizaci kongresu IACAPAP je pro PS neprijatelná a proto se výbor 
PS rozhodl své rozhodnutí o poverení organizace kongresu IACAPAP firmou GI revokovat 
a vyhlásit nové výberové rízení na organizaci tohoto kongresu, do kterého se samozrejme muže 
GI se svou nabídkou prihlásit. 

Výbor PS se zabýval stanoviskem Adiktologické spolecnosti, podle nehož  muže ochranné 
protialkoholní a protitoxikomanické lécení provádet každý psychiatr, i když nemá specializaci 
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v oboru návykové nemoci. Výbor PS se shodl na stanovisku, že ambulantní psychiatr, který 
nemá registraci AT (nikoli funkcní specializaci v adiktologii), nemuže být k provádení 
ochranného lécení protialkoholního a protitoxikomanického soudem nucen a musí sám 
rozhodnout, zda je ochoten a schopen tento typ ochranných léceb provádet. 
Výbor PS poveril predsedu Dr. Hollého, aby toto stanovisko písemne sdelil Krajskému úradu 
Stredoceského kraje.

Dr. Rektor informoval výbor PS o prubehu voleb do výboru PS. K soucasnému datu 6.4. odvolilo 
elektronicky 28% clenu PS. Volební manažerka paní Jurceková bude v následujících týdnech 
opakovane rozesílat emailem upomínky, aby clenové PS využili svého volebního práva. 
Korespondencne muže volit 233 clenu PS, kterí neuvedli svou emailovou adresu.

Výbor PS schválil návrh Dr. Hermana na formulaci volebního rádu sekcí PS. Prostrednictvím 
sekretárky paní Knesplové pošle tento návrh všem predsedum sekcí k pripomínkám.

Dr. Rektor informoval výbor PS o zmenách na webových stránkách PS, kam nove pribyla záložka 
„Reforma psychiatrie“, kde najde zájemce texty, týkající se prubehu reformy, vcetne zápisu 
z implementacních skupin Ministerstva zdravotnictví, návrhy Standardu a další clánky, 
pripomínky a názory. 

Dr. Hollý informoval výbor PS, že na jednání Rady vlády pro zdravotne postižené obcany byl 
schválen návrh, aby na každém jednání této Rady zaznela informace o aktuálním stavu prubehu 
reformy psychiatrické péce. Tím se reforma psychiatrické péce oficiálne stala vládní agendou.

Dr. Hollý a doc. Anders informovali výbor PS o svém jednání s reditelem ÚZIS ing. Duškem, který 
vyslovil ochotu dodávat Psychiatrické spolecnosti podklady a údaje, které jsou pro potrebné pro 
prípravu a realizaci reformy psychiatrické péce. ÚZIS chce s PS spolupracovat také pri 
vytvárení nových psychiatrických registru, pricemž zástupci PS zduraznili, že je nezbytné, aby 
se jednalo o jednoduchá hlášení, která nebudou casove nárocná. 

Dr. Hollý informoval výbor PS o návšteve Dr. Cromptona z Austrálie, který na dvou seminárích, 
kterých se zúcastnili i predstavitelé MZd, popsal prubeh reformy psychiatrické péce 
v uplynulých 20 letech v Austrálii.

Dr. Hollý informoval písemne výbor PS o tom, kde a kdy kde se konaly semináre edukacního 
programu „Dimenze F“ firmy Lundbeck, kdo byl jejich odborným garantem a kolik se každého 
semináre zúcastnilo lidí.

Všichni prítomní clenové Výboru PS postupne svými notársky overenými podpisy schválili fuzi 
spolecností Psychiatrie Praha 2008 a Ceská psychiatrická spolecnost z.s.

Výbor PS schválil žádost Prof. Papežové o zmenu supervizora vzdelávacího kursu 
Psychoterapeutického minima místo Dr. Hellerové to bude Doc. Kocourková. 

Výbor PS poveril Dr. Hollého, aby na jednání s VZP prosazoval zvýšení úhrad pro Detox pro deti 
do 15 let v nemocnici Pod Petrínem v Praze.

Výbor PS schválil úcast svých zástupcu Dr. Hollého, Doc. Anderse a Prof. Praška na sjezdu 
slovenské PS, který se uskutecní na konci cervna v Košicích.

Príští jednání výboru PS 4. kvetna 2016 již povede nový predseda PS doc. Anders, dojde k predání 
funkcí a ke zmene clenu v CPS z.s. Potrebné podklady pripraví Ing. Kamarádová, Guarant Int.

Novými cleny PS se stali MUDr. Petr Eremiáš, PN Praha Bohnice; MUDr. Antonín Šebela, NÚDz 
Klecany; a MUDr. Pavel Mošt ák, PN Brno.

Príští odborné schuzi PS 4. kvetna 2016 bude predsedat prof.Höschl, NÚDZ Klecany. 

Zapsali Dr. Možný a paní Knesplová, s doplnením Dr. Goetze. 
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